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amely készült 2010. január 27-én 16 órakor kezdıdı képviselıtestületi ülésen. 
 
Az ülés helye: Házasságkötı terem 
 
Jelen vannak: 
 
Scheier Zsolt   polgármester 
Fülöp Lajosné   alpolgármester 
Besenyei János   képviselı 
Feketéné Szabó Erzsébet            „ 
Keresztes Tibor       „ 
Papp László        „ 
Ragó József         „ 
Szekeres Béla       „ 
Hanák Júlia    jegyzı 
 
 
 
Hiányzó: 
 
Dukai László képviselı /igazoltan/ 
Fekete István képviselı /igazoltan/ 
 
 
 
 
A lakosság körébıl megjelent 7 fı 
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Scheier Zsolt polgármester: Tisztelettel köszöntöm megjelent képviselıtársaimat 
és a lakosság részérıl megjelenteket. Megállapítom, hogy 7 képviselı jelen van, 
így az ülés határozatképes. Dukai László és Fekete István képviselıtársaim 
jelezték, hogy a mai ülésen nem tudnak részt venni.  
Meghívóban szereplı napirendi pontokat javaslom megtárgyalni. 
 
A képviselıtestület 7 igen szavazattal az alábbi napirendi pontokat kívánja 
megtárgyalni: 
 
1./ Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett  
 intézkedésekrıl. 
 Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
2./ Nagykarácsony Község Képviselıtestületének 2010. évi munkaterve. 
 Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
3./ Dunaújvárosi Kistérség Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
 megállapodás módosítása. 
 Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
4./ Gyermekek átmeneti otthonában térítési díj megállapítása. 
 Elıadó: Hanák Júlia jegyzı 
 
5./ Egyebek 
 
1.Napirendi pont 
 
Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekrıl, tett  
intézkedésekrıl. 
Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
 
Scheier Zsolt: 2009. december 14-én közmeghallgatást tartottunk. 
2010. januárban levelet kaptunk a Polgárvédelem Dunaújvárosi 
Kirendeltségétıl. 3 fıs bizottságot állítottunk fel és leltárba vettük az 1 db kézi 
szirénát. 
 
Besenyei János képviselı megérkezett az ülésre. 
 
Scheier Zsolt: Pályázatot szeretnénk beadni köztér és játszótér kialakításához. 
Ezzel kapcsolatos terveket megküldték részünkre. 
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Gyermekjóléti Szolgálatot még 2009. évben ellenırizték és a hiányosságok 
megszüntetésére vonatkozó intézkedést visszaküldtük.  
Élelmiszer Banktól kapott segélyek elszámolását elkészítettük és visszaküldtük. 
Mezıföldi Híd Térségfejlesztı Egyesület közgyőlésére kaptam meghívót. 
Közmő Vízjogi üzemeltetési engedély módosítását kellett megkérni a 
hatóságtól, amely a Vízmő üzemeltetéséhez szükséges. 
Január 25-re szóló meghívót kaptam a Közép-Duna Vidéke 
Hulladékgazdálkodási Társulás ülésére, amely végül február 2-án lesz 
megtartva.  
Fejér Megyei Egyesületekért Közgyőlésre kaptam meghívót. 
Január 14-én Kistérségi Társulási ülésen vettem részt. Megépült a gyermekek 
átmeneti otthona. Durván 30 millió Ft-os beruházásról volt szó. Ebben azonban 
nem szerepelt a körbe kerítés és a parkoló kialakítása. Megbeszéltük a 
pótmunkálatokat és döntést hoztunk. Ez összesen 1.700.000.- Ft-ot jelent, tehát 
lakosság arányosan 25.- Ft/fı, amit még ki kell fizetni. Tulajdonviszonyok is 
rendezıdtek.  
Még 2006-ban megígértem a lakosságnak, hogy a TSZ elé szeretnénk körforgót 
kiépíteni. Erre vonatkozóan elkészültek a tervek. Két variációt dolgoztak ki. Az 
egyik a négyágú út, a másik pedig a körforgó. Mindenképpen a körforgót 
javaslom. Erre az Egyebek tárgyalásánál szeretnék visszatérni. 
Beszéltünk már több alkalommal arról, hogy Mikulásfalvában mi is részt 
kívánunk venni. Elkezdtük rendezni a papírokat. Mészáros Géza Úr hozott 
nekünk egy szerzıdést. Erre is szeretnék visszatérni az Egyebek tárgyalásánál. 
Január 5-én történt egy baleset a szomszédunkban a Takarékszövetkezet 
épületében. Takarítónınk észrevette reggel, hogy a Takarékszövetkezet ajtaja 
alatt folyik ki a víz. Azonnal intézkedtünk és felhívtuk az elıszállási 
Takarékszövetkezetet, hogy valaki jöjjön át és nyissa ki az ajtót. Közben 
szóltunk a Vízmő gépésznek, aki elzárta a vizet az épületben. A falak már 
teljesen át voltak ázva. Kerestük a vízórát és kiderült, hogy az Önkormányzat 
vízórájára vannak rákötve. A mi vízóránk sem a helyén van, hiszen a Hivatallal 
szemben lévı családi ház kiskertjében van elhelyezve. Ezeket a problémákat 
hamarosan rendezni kell. A vízóra leolvasásnál kiderült, hogy az elızı számla 
kiállításánál 196 m3 volt az óraállás. December hónapban történt a leolvasás, 
akkor 199 m3-t mutatott a vízóra, majd a mostani leolvasásnál 588 m3 volt. 
Ennyi víz folyott el. Ez komoly pénzösszeg, amelyet mi nem fogunk kifizetni, 
mert nem mi használtuk el. Korábban már beszéltünk arról, hogy szeretnénk 
megvásárolni az épületet, de természetesen már így nem az eredeti áron. 
Komoly javítási munkák lesznek az épületben. Mindenképpen helyszíni szemlét 
kell tartani. 
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Megkaptuk a határozatot a temetıi ingatlanok rendezésére vonatkozóan. 
Egyebek tárgyalásánál visszatérünk erre. 
Gyermekek átmeneti otthonával kapcsolatos térítési díjról szóló anyagot küldték 
meg részünkre. 
8. osztályos gyerekek között történt egy verekedés még decemberben. Errıl is 
beszélhetünk az Egyekben. 
2009. október-december közötti idıszakról küldték meg településünkön a 
bőncselekményekrıl készült kimutatást. Szerencsére nem történt olyan sok 
bőncselekmény. Mindenképpen szeretném a közbiztonság erısítését. 
Lakástakarék Pénztári befizetésekrıl kaptunk kimutatást. Közel 15 
ingatlantulajdonos van, aki megkötötte a szerzıdést, de egyáltalán nem fizeti. 
Bízom benne, hogy minél elıbb kiírják a pályázatot a csatornázásra. 
Február 1-jétıl 2 fı településırt fogunk alkalmazni. Ezzel kapcsolatosan már 2 
cégtıl kaptunk árajánlatot településıri felszerelésekre és eszközökre. 
Paksi kamion fog hamarosan településünkre érkezni és egy bemutatót tartanak a 
bıvítésre vonatkozóan. 
2010. június 27ére szóló meghívót kaptam a Magyar Polgármesterek 
Világtalálkozójára. Ennek költsége 35.000.- Ft+ÁFA. Majd meglátom, hogy 
ezen részt kívánok-e venni.  
Fortuna Rádió keresett meg levélben, hogy be lehet mutatni településünket. Úgy 
tudom, hogy Besenyei János képviselıtársam már részt vett ilyen mősorban 
korábban. 
 
Besenyei János: Igen, már voltam. 
 
Scheier Zsolt: 3-4 fı szerepelne a mősorban és bemutatná településünket.  
Leader pályázat keretén belül nyújtottunk be két pályázatot. Kisközösségek és 
falufejlesztés címén. Kisközösségek helyi fejlesztése címén hiánypótlást küldtek 
ki, amelyet továbbítottunk a pályázatíróknak.  
Tratnyek Anita tervezıtıl levelet kaptunk a Polgármesteri Hivatal elıtti térrel 
kapcsolatosan. Közben a Szent Imre tér és az óvoda elıtti tér felújítását is 
tervezzük, de a TSZ elıtti körforgó miatt ezzel egy kicsit még várni kell. 
Február 2-án Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Társulási ülésre 
megyek. 
Február 4-én polgármesteri informális ülésre kaptam meghívót. 
Rákóczi Szövetségtıl kaptam egy levelet. Határon túli magyarokat támogassuk, 
hogy Magyarországon tudjanak tanulni. Képviselıtársaim ismerik anyagi 
lehetıségeinket. Sajnos a mi költségvetésünk is évrıl évre kevesebb. 
A Sportkör elnöke Sudár Mihály volt és utána érdeklıdtünk, de kiderült, hogy 
tetemes adótartozásuk van, ezért ezt az alapítványt meg kell szüntetni.  
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Mergl István vezetésével alakult egy másik alapítvány a Gyermekek Sportjáért 
elnevezéssel, amellyel lehet pályázatokon támogatást elnyerni. Mergl István egy 
utócsapatot képez, de egy idı után túlkorosak lesznek ezek a gyerekek is. Errıl 
hamarosan kell beszélnünk, hogy legyen egy Sportkör és indítsunk egy 
nagycsapatot, valamint ifi csapatot is lehet indítani, de ezeknek anyagi vonzata 
is van.  
Ennyit szerettem volna röviden tájékoztatásként elmondani. 
 
A képviselıtestület 8 igen szavazattal elfogadta a két ülés között történt 
fontosabb eseményekrıl és tett intézkedésekrıl szóló tájékoztatót. 
 
2. Napirendi pont 
 
Nagykarácsony Község Képviselıtestületének 2010. évi munkaterve. 
Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
/Írásos anyag a jegyzıkönyvhöz csatolva/ 
 
Scheier Zsolt: Írásos anyagot kiküldtük képviselıtársaimnak. Októberben 
választások lesznek és mindenkitıl elnézést kérek, hogy a november és 
december hónapoknál az én nevem szerepel, de ez véletlenül benne maradt a 
korábbi anyagnál. Ez csak elírás. Várom a véleményeket. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Nagykarácsonyért, a Karácsonyi Ünnepekért 
Közalapítvány mőködik-e. Amennyiben igen, akkor beszámolót kell kérni tılük. 
 
Scheier Zsolt: Errıl majd az Egyebeknél szeretnék bıvebben beszélni. 
 
Papp László: Augusztus 20-ai programot látom ebben a munkatervben, de a 
Nagykarácsonyi találkozót nem. 
 
Scheier Zsolt: Mindenképpen meg lesz tartva és elızetes egyeztetések alapján 
2010. június 12-én lesz. Ez nem szerepel a munkatervben, mert nem ide tartozik. 
Természetesen ezt a hagyományt szeretnénk tovább vinni. 
A képviselıtestületi ülések idıpontját nem írtuk be azért, mert mindenkivel 
próbálunk egyeztetni, hogy mikor legyen a következı ülés.  
Amennyiben nincs több kérdés, hozzászólás, elfogadásra javaslom a 2010. évi 
munkatervet. 
 
A képviselıtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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1./2010.(I.27.) sz. Ök. határozat 
 
Nagykarácsony Község Önkormány- 
zatának Képviselıtestülete elfogadta 
a 2010. évi munkatervet. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:   Scheier Zsolt polgármester 

 
3. Napirendi pont 
 
Dunaújvárosi Kistérség Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
megállapodás módosítása. 
Elıadó: Scheier Zsolt polgármester 
/Írásos anyag a jegyzıkönyvhöz csatolva/ 
 
Scheier Zsolt: A megállapodást módosítani kellett, mivel belekerült a 
gyermekek átmeneti otthona. Az írásos anyagot kiküldtem képviselıtársaimnak. 
Várom a véleményeket, hozzászólásokat. 
 
A képviselıtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
     2./2010.(I.27.) sz. Ök. határozat 
 
     Nagykarácsony Község Önkormány- 
     zatának Képviselıtestülete meg- 
     tárgyalta és elfogadta a Dunaújvárosi 
     Kistérség Többcélú Kistérségi Társulás 
     Társulási Megállapodás módosítását. 
 
     Határidı: azonnal 
     Felelıs:   Scheier Zsolt polgármester 
 
4. Napirendi pont 
 
Gyermekek átmeneti otthonában a térítési díj megállapítása. 
Elıadó: Hanák Júlia jegyzı 
/Írásos anyag a jegyzıkönyvhöz csatolva/ 
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Hanák Júlia: A rendelet tervezetet a Kistérségi Munkacsoport vezetıje 
elkészítette és megküldte valamennyi érintett önkormányzatnak. Kérem a 
képviselıtestületet, hogy fogadja el a rendelet tervezetet. 
 
Papp László: 39.000.- Ft/hó/fı összeget kinek kell megfizetni? 
 
Scheier Zsolt: Természetesen annak, aki beadja a gyermekét az otthonba. 
 
Papp László: Én egy kicsit magasnak találom az összeget. 
 
Hanák Júlia: A Kistérségi Tanács határozta meg az összeget. 
 
A képviselıtestület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
     1/2010.(I.27.) sz. Ök. rendelet 
 
     Nagykarácsony Község Önkormány- 
     zatának 1/2010.(I.27.) sz. Ök. 
     rendelete a Gyermekek átmeneti 
     Otthonában fizetendı térítési díjról. 
 
5. Napirendi pont 
 
Egyebek 
 
Scheier Zsolt: A mai napon került sor a közétkeztetés szolgáltatási 
szerzıdésének egyeztetésére. Ez a beruházás nem érint közbeszerzést, ezért meg 
lehet kötni a szerzıdést a Vincze-Ker Kft-vel. Ezt a szerzıdést a mai napon 
tudtam kiosztani képviselıtársaimnak, ezért ezt mindenki olvassa át. 
Mikulásfalva pályázati anyagát is körbe adom, valamint a falumegújítási 
pályázatunkat is mindenki nézze át. 
A falumegújítási pályázatban látható, hogy milyen lesz a játszótér, valamint a 
Polgármesteri Hivatal külsı látványterve. 
A pályázati anyagok elkészítésében nagyon sokat segít Rohonczi Sándor és 
felesége Nagy Erzsébet, aki nagykarácsonyi származású. Végig kísérik a 
pályázatainkat, valamint a pályázatokat megírják és az elszámolást is végig 
tudják kísérni. 44 millió Ft-os pályázatról van szó. Kértem árajánlatot is a 
pályázatírásról. Csak abban az esetben kell fizetnünk, ha nyertes lesz a 
pályázatunk. Mivel ık közhasznú társaság, nemcsak pályázatírásból tartják fenn 
magukat, hanem egyéb támogatást is kapnak Dunaújvárostól.  
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Amennyiben nyertes lesz a pályázatunk, úgy % arányosan kell fizetnünk. 1,5 
millió Ft-ba kerül a pályázatírás, amennyiben nyertes lesz a 44 millió Ft-ra 
beadott pályázatunk. Más pályázatíró cégek sokkal magasabb összegért vállalják 
a pályázatírást. Ehhez szükségesek még tanulmánytervek és kiviteli tervek is, 
amelyeknek anyagi vonzata is van. Önkormányzat elıtti tér és parkoló 
kialakításának kiviteli terve 300.000.- Ft-ba kerül, amelyet nem kell kifizetnünk, 
mert a cég magára vállalta ezt a költséget. Csak a tanulmánytervet kell 
megfizetnünk, amely 200.000.- Ft- és 160.000.- Ft.  
III. ütemben a TSZ elıtti körforgó tanulmányterv költsége 250.000.- Ft + ÁFA. 
Tervezési díj 600.000.- Ft de ezt nem kell kifizetnünk, mert ajándékba kapjuk. 
Amennyiben ehhez megkapjuk a hozzájárulást, akkor ez megépítésre kerül. 
 
Pályázaton nyertünk az óvoda karbantartására és felújítására 750.000.- Ft-ot. Ez 
az összeget a nyílászárók cseréjére fordítanánk. Kértem árajánlatokat több cégtıl 
is. 5 db ablakcsere és a bejárati ajtó cseréje lenne szükséges. 
A beérkezett árajánlatok közül a Faktor Tanmőhelyek Dunaújvárosi Kft. 
Ajánlata a legkedvezıbb, mivel ık a beépítéssel együtt 1.04.206.- Ft-ból tudják 
ezt vállalni. Természetesen, ha képviselıtársaimnak van asztalos ismerıse és 
számlaképes, akkor várom az árajánlatokat. 
Amennyiben most errıl nem tudunk dönteni, mindenképpen a költségvetés 
tárgyalásáig mindenki gondolkodjon el ezen, mert jó lenn, ha a tavaszi 
szünetben beépítésre kerülnének az új nyílászárók az óvodában. A pályázaton 
nyert 750.000.- Ft-hoz 300.000.- Ft-ot kell még biztosítanunk és így rendben 
lenne az óvodában a nyílászárók cseréje. 
Csak a nagy ablakok és a bejárati ajtó cseréjére kértem árajánlatokat. 210 cm 
magas kétszárnyú ajtóra, felül világítóablakokkal kértem az árajánlatot, amely 
163.000.- Ft lenne. Az árat esetleg úgy lehetne csökkenteni, ha nem kérjük a 
bejárati ajtó cseréjét, de ezt nem javaslom, mert akkor legalább az óvodában 
teljes nyílászáró cserét tudnánk végrehajtani, és így nagyobb összeget tudunk a 
főtéssel is megspórolni. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: A bejárati ajtót is mindenképpen ki kell cserélni, mert 
már nagyon rossz állapotban van. Ajtóval és ablakokkal együtt javaslom a 
nyílászárók cseréjét. 
 
Scheier Zsolt: Úgy kértem az árajánlatokat is, hogy két méter magas mindegyik 
ablak és nyíló-bukó, valamint fából készülnek. 
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Papp László: Spórolni sokat lehet még azzal is, ha várunk 40 %-os 
árengedményre, hiszen mi is úgy cseréltük ki otthon a nyílászárókat. Ha nem 
olyan fontos, akkor lehetne várni ezzel és kifogni az akciót. 
 
Scheier Zsolt: Komoly kımőves munka is jár ezzel a cserével és vannak nagyon 
kontár cégek is. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Vannak más cégek is, akik vállalják a ki- és berakást. 
 
Scheier Zsolt: Fából gondoltam a cserét, mert hosszabb az élettartama, mint a 
mőanyagnak. 
 
Fülöp Lajosné: Szerintem is a fa jobb lenne és mindenképpen cseréljük ki az 
ajtó is. Én a Faktor Tanmőhelyek Kft.-t javaslom, mert ık nagyon szép munkát 
végeztek a Gyermekek Átmeneti Otthona építésénél is. 
 
Besenyei János: Támogatom az ajtó- és ablakcseréket és én is fában jobban 
bízom. Több, mint 50 éve vannak a jelenlegi fából készült ablakok az óvodánál. 
Kezdjük meg az épületek állagmegóvását az óvodával és itt ne is álljunk meg, 
hiszen az iskolába bıven van mit csinálni és térjünk majd vissza az iskolára is.  
Az iskolánál a pályázaton nyert pénzbıl szeretnénk a főtésre fordítani. 
Szelepeket mindenképpen meg kell vásárolni és felszerelni. Utána pedig lehetne 
a legrosszabb ablakokkal elkezdeni a cserét.  
 
Ragó József: Meg kell csinálni az ajtó- és ablakok cseréjét az óvodánál. 
 
Scheier Zsolt: Felveszem a kapcsolatot a Faktor Tanmőhelyek Kft-vel és 
tájékoztatom ıket, hogy az ı árajánlatukat fogadtuk el. A költségvetésbıl még 
hozzáteszünk 300.000.- Ft-ot és a pályázati pénzbıl megtörténhet az óvodánál a 
nyílászárók cseréje.  
Tagintézmény vezetıket pedig tájékoztatom, hogy a további felújítási 
munkákkal még várni kell, mert most a nyílászárók cseréje a legfontosabb. 
Nagyon nagy problémát jelent, hogy az összes intézményünk el van öregedve. 
 
Az elmúlt idıszakban nagyon sok idıt töltöttem a Földhivatalban, hogy rendbe 
tegyem Mikulásfalvával kapcsolatos feladatokat. Tulajdoni lap másolatot 
kikértem volna, de kiderült, hogy a Petıfi S. u. 14. szám alatti önkormányzati 
tulajdonú ingatlanra özvegyi jog van bejegyezve Dósa Andrásné nevére. 
Valószínő, hogy erre senki nem figyelt oda, amikor a szerzıdéskötés megtörtént.  
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Ezt csak ügyvédi szerzıdéssel lehet megoldani. Mikulásfalva nevére kerüljön az 
erdı ehhez egy szerzıdésre van szükség, de ami szerzıdést hozott Mészáros 
Géza Úr, én nem vagyok hajlandó aláírni. Ez a terület, mint erdı volt 
nyilvántartva és most kivett közparkként szerepel. Ezt el kell fogadni, hogy 
kivett közpark. Errıl még nem kaptunk jogerıs határozatot. Ezek folyamatban 
vannak. 
 
Közben a Bem utca alatti terület megosztása is folyamatban van. 1,7 hektár 
szántót és erdıt külön kell venni. 1 hektár szántó lesz és 0,7 hektár pedig erdı. 
Megosztás lesz Máté János földtulajdonossal, ezzel kapcsolatos papírok aláírása 
is megtörtént. 
 
E.ON-tól kaptunk egy villanyszámlát, amely az orvosi rendelıben keletkezett és 
1.700.000.- Ft-ról szól. Bementem személyesen az E.ON-hoz, mert nem értünk 
egyet a számlával. Kiderült, hogy 2007. decemberben olvasták le utoljára a 
villanyórát. Abban maradtunk, hogy a számlát nem tudjuk egy összegben 
kifizetni, ezért 24 hónapos határidıvel részletekben rendezzük. Ezekre a 
dolgokra oda kell figyelni a késıbbiekben, hogy minden intézménynél le 
legyenek olvasva idıben a mérık. 
 
Nagykarácsonyért, a Karácsonyi Ünnepekért Közalapítvány jelenlegi 
helyzetérıl szólnék. Kuratóriumi ülést szeretnék hamarosan tartani, hogy 
megbeszéljük, mi is legyen a sorsa a közalapítványnak. Megtartsuk vagy 
megszüntessük, mert nincs jelentısége. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Amikor megjött a számla a Jogvédı Hivataltól, akkor 
ezt kifizettük? 
 
Scheier Zsolt: Természetesen ezt kifizettük. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: A számla kiegyenlítésével a védés 5 végi fennáll. 
Szükséges lenne, hogy mőködjön a Közalapítvány, mert különbözı kulturális 
programokra lehet pályázatot beadni és ezekhez a pályázatokhoz általában 
önrészt sem kell biztosítani. Kuratórium vezetıi figyeljék ezeket a pályázati 
lehetıségeket. Ha mőködıképessé lehet tenni, akkor van létjogosultsága. A 
lényeg, hogy jogvédelem alatt áll a program.  
 
Scheier Zsolt: Kuratóriumi ülést hívok össze a jövı hónapban és új személyeket 
kell választani, ha a jelenlegiek nem vállalják tovább. 
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Besenyei János: 2006-2007 között újítottuk meg a Közalapítványt. Addig pedig 
egy jó 10 éves pangásban volt az alapítvány. 30 fıs kuratóriumi tagsága volt. Mi 
már akkor is azt láttuk, hogy élı, mőködı alapítványnak ki kell használni 
minden elınyét és nem szabad megszüntetni. 5 fıs alapítványi tagokra 
csökkentettük a létszámot és kétévenként lehet a tagokat cserélni. Alapítvány 
vezetıjének nagyon együtt kell dolgoznia, hogy mőködjön az alapítvány. Tavaly 
novemberben lett volna esedékes a kuratóriumi tagság megújítása. 
A 2007-ben megválasztott új elnök Czinkócziné Farkas Judit már korábban 
írásban közölte, hogy nem kíván tovább elnök lenni a Közalapítványban. Én is 
hivatalosan le kívánok mondani a tisztségemrıl. A kuratórium vezetésére 
alkalmasnak tartom Feketéné Szabó Erzsébet képviselıtársamat. A 
közalapítványt ne szüntessük meg, hanem találjuk meg azokat az embereket, 
akik részt tudnak ebben venni. Papp László képviselıtársam is benne van a 
Közalapítványban, valamint Mihályi Miklós plébános Úr és Balogh Tamás. 
Nem fontos ezért kuratóriumi ülést összehívni, hanem tértivevényes levélben 
megkeresni a tagokat, hogy továbbra is részt kívánnak ebben venni, vagy 
átadják a helyüket másnak. 
 
Scheier Zsolt: Igen, hamarosan megkeressük a tagokat levélben. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Mi is tisztában voltunk azzal, hogy nagyon sokan 
voltunk a Közalapítványban. Azt azonban elutasítom, hogy 10 évig pangott a 
közalapítvány. Felszólítottuk a tagokat, hogy részt kívánnak-e venni a 
munkában és többen azt a visszajelzést küldték, hogy támogatnak bennünket, de 
nem kívánnak tagok lenni. Cégbírósághoz is elküldtük a lecsökkentett létszámú 
közalapítványt, de utána már a titkár nem foglalkozott a hiánypótlással. Át lett 
volna módosítva a közalapítványunk, ezt még kiegészítésként szerettem volna 
elmondani. 
 
Scheier Zsolt: Téli hidegek miatt egyre többen keresnek meg bennünket, hogy 
átmeneti segélyt adjunk. Pénzt nem adunk senkinek sem, hanem kiváltjuk a 
szükséges gyógyszerüket, vagy gázpalackot cserélünk és a számla alapján 
fizetünk.  
Nagyon sok sót elszórtunk az útjainkra. Gurítói feljárót már kétszer le kellett 
sózni. Az orvosi rendelı elıtt is folyamatosan síkosság mentesítést végzünk, 
valamint a buszmegállókban és a fontosabb útkanyaroknál. Az egész falut 
azonban képtelenség sózni. 
Amikor leesett a hó, akkor nem az egész faluban kértem a hókotrást, csak a 
temetıi útnál, mert elég sok temetés volt az elmúlt idıben. Csak akkor rendelem 
meg a szolgáltatást, ha nagyon szükséges.  
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Kérem Képviselıtársaimat, hogy térjünk vissza a közétkeztetési szerzıdésre. 
Várom a véleményeket. 
 
Besenyei János: A szerzıdés 4. pontjában megrendelések lebonyolításánál 
javaslom módosítani az idıpontot, hiszen még aznap 9 óráig le lehet adni a 
rendelést. Amennyiben van még idı, akkor holnap még pontosabban átnézném a 
szerzıdést. 
 
Hanák Júlia: Errıl a mai ülésen kell dönteni, mert az ügyvéd Úr várja vissza a 
határozatot. 
 
Besenyei János: Ezzel a módosítással egyébként elfogadom a szerzıdést. 
 
Scheier Zsolt: Amennyiben elfogadja a szerzıdést a képviselıtestület, akkor már 
holnap továbbítjuk is.  
 
Besenyei János: Egyre többen jelentkeznek egyébként az ebédre. Igaz, ez 
nekünk nagyon sok pénzbe kerül. Variálni kellett egy kicsit az ebédlı részben, 
mert ha a napközisek bementek ebédelni, akkor más már nem fért be, hiába volt 
vége az órájának, nem tudott leülni ebédelni. Asztalokat egy kicsit másképp kell 
elhelyezni. 
 
Scheier Zsolt: Egy fıt biztosít a Vincze-Ker. Kft., aki átszállítja az ételt és mi is 
biztosítottunk még egy fıt, aki segít a konyhán. Mindkét hatóság volt kint 
ellenırizni és maximálisan elégedettek voltak mindennel. Helyettesítésrıl is 
gondoskodtunk már. Felszerelésekrıl készítettünk leltárt is. Polcot, tányért, 
evıeszközöket biztosított részünkre a Vincze-Ker Kft. 
Javaslom elfogadásra a szerzıdést. 
 
A képviselıtestület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
      3./2010.(I.27.) sz. Ök. határozat 
 
      Nagykarácsony Község Önkormány- 
      zatának Képviselıtestülete meg- 
      tárgyalta és elfogadta a közétkeztetési 
      szolgáltatási szerzıdést. 
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A képviselıtestület felhatalmazza 

      Scheier Zsolt polgármestert a  
      szerzıdés aláírására. 
 
      Határidı: 2010. február 1. 
      Felelıs:   Scheier Zsolt polgármester 
 
Scheier Zsolt: Illegális fakivágások történnek a településen. Nagyüzemben megy 
a fakivágás. Esetenként a Polgárırség és én is végigjárjuk a települést. Tegnap 
elıtt is történt egy eset, közel 100.000.- Ft értékő fát vágtak ki. Felhívtam a 
rendırt is, de sem a mezıfalvi, sem az elıszállási és daruszentmiklósi rendırök 
nem voltak szolgálatban. Végül Dunaújvárosból kértünk rendıri segítséget. 
Településıröket is fogunk alkalmazni, valamint körzeti megbízottunk is lesz. 
Célszemélyeket ha meg is fogjuk, de esetleg mire kijön a rendır, addigra 
továbbállnak. Ha nincs a közelben rendır, akkor semmit nem tehetünk. 
 
Kiírtuk a településıri pályázatot. Feltételként szerepelt az erkölcsi bizonyítvány 
és másolat a megfelelı végzettséget igazoló bizonyítványról. Az én hatásköröm 
dönteni és ezért nem rendelek el zárt ülést, de a képviselıtársaim véleményére 
vagyok kíváncsi. 
Uhrik Józsefné adott be pályázatot, azonban nem csatolt másolatot a megfelelı 
végzettségérıl és az erkölcsi bizonyítványt sem kérte meg. İ már eleve 
hiányosságok miatt kiesik.  
Szabó Ildikó megfelelı végzettséggel rendelkezik, valamint az erkölcsi 
bizonyítványt is megkérte. 
Balogh Jánosné végzettsége is megfelelı, erkölcsi bizonyítványt is csatolt, 
valamint elınyként jelöltük meg a „B” kategóriás jogosítványt, amellyel szintén 
rendelkezik. 
Kosina Pálné szintén megfelel a pályázatban elıírt feltételeknek. 
Horváth Zoltán szintén az elıírásoknak megfelelı pályázatot nyújtott be. 
Németh Milán pályázata is megfelel az elıírásoknak. 
A településıröknek vannak elıírt eszközök, amelyeket kötelezı használni. Lesz 
olyan, hogy együtt járják a települést és lesz olyan is, hogy külön-külön. 
Kötelezı részt venni nekik minden rendezvényen. Iskolánál a gyerekeket 
irányítják, hogy a járdán közlekedjenek és ne az úttesten. Három hónapos 
próbaidıvel veszem fel a településıröket és szigorú leszek velük. Mindenképpen 
határozott embereket fogok alkalmazni. Ezzel is két munkahelyet tudunk 
teremteni településünkön. Igaz a bérük nem egy hatalmas összeg, de nagyon 
sokan ennyiért járnak el Dunaújvárosba dolgozni.  
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Szekeres Béla: Leendı két jelölt munkaszerzıdésébe bele kell írni, hogy addig 
szól ez a munkahely, amig az állam finanszírozza ezt. 
 
Scheier Zsolt: Természetesen, csak addig, amig ezt finanszírozzák. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Véleményem szerint egy hölgy és egy férfi legyen és 
inkább fiataloknak adnék lehetıséget. 
 
Fülöp Lajosné: Egy férfi és egy nı és határozott személyiségek legyenek és a 
lakossággal is tudjanak tárgyalni. 
 
Keresztes Tibor: Én is egyetértek, hogy egy férfi és egy nı legye, valamint 
fiatalokban gondolkodjunk. 
 
Scheier Zsolt: Végsı döntést én fogom meghozni. 
 
Szekeres Béla: Az elhangzottak alapján meg van a férfi és a nı személyében 
Balogh Jánosnét javaslom. 
 
Scheier Zsolt: Gyakorlata egyik pályázónak sincs. Holnap meghozom a döntést 
és értesítem a pályázókat. 
 
Február 11-én tartanánk a következı testületi ülést, ahol fı napirendi pont a 
2010-es év költségvetése lesz. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: A körbeadott pályázathoz annyi lenne a véleményem, 
konkrétan a Mikulásfalvára gondolok, hogy nagyon sok minden le van írva, ami 
nem a valóságot tartalmazza. 
 
Scheier Zsolt: Másik pályázatunk a közpark és játszótér. 
 
Papp László: A Polgármesteri Hivatal homlokzatával tervezünk-e valamit, mert 
nem igazán illik bele a tervekbe? 
 
Scheier Zsolt: Az a baj, hogy ez már nem fért bele a pályázatba. Február 1-jétıl 
egy kımőves végzettségő dolgozónk is lesz a hivatalnál és megpróbálunk 
valamit csinálni. Két személy lesz még, akik rendelkezésre állási támogatásban 
részesültek és a közterületi munkákhoz szeretnénk még embereket biztosítani. A 
személyek alkalmazásához nekünk csak a bérük 5 %-át kell biztosítani és 
munkát tudunk adni ezeknek az embereknek. 
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Könyvtáros és mővelıdésszervezıre is szükségünk lenne. Elıfordulhat, hogy 
egyenlıre csak részmunkaidıben, de jelenleg nincs könyvtárosunk sem, csak az 
iskolai könyvtár mőködik. A költségvetés összeállításánál erre is oda kell 
figyelni. 
 
Besenyei János: Ebbe a munkakörbe is fiatalokat kell alkalmazni. 
 
Scheier Zsolt: Az idén mindenképpen a fiatalokat kell összefogni. 
Mindenképpen megtartjuk a Nagy Karácsonyi Találkozót is. A tavalyi hibákat 
szeretném kiküszöbölni. 2010. június 12. dátumot egyeztettük, de ez még 
változhat. Szeretnénk a Heves megyébıl idetelepültek rokoni szálait is 
megkeresni. 
 
Rendezési tervünk véleményezése folyamatosan történik. Amennyiben a 
megadott határidıben nem jeleznek vissza a szakhatóságok, akkor úgy kell 
tekinteni, hogy nincs kifogásuk. Amikor az összes véleményezés beérkezik, 
akkor össze kell hívni a szakhatóságokat és ha valaki változtatással kíván élni, 
akkor azt még megteheti és a javításokat bele kell építeni a rendezési tervbe. 
Április 1-jére szeretném elfogadtatni a rendezési tervet. Mikulásfalvával 
kapcsolatosan a hivatalos terveken már dolgoznak. Rendezési tervünkbe 
mindenképpen belekerül, hogy Szılıhegy belterület lesz. 
 
Hanák Júlia: Megjelent a 305/2009.(XII.23.) köztisztviselık cafetéria-
szabályozásáról szóló Kormányrendelet. Polgármesterekre külön törvény van, 
ugyanakkor a Ktv. 49/F §-át a polgármesteri jogviszonyra is alkalmazni kell. 
Lényegesen változott az SZJA és mindazok a juttatások, amelyek korábban 
adómentesek voltak és alanyi jogon jártak a köztisztviselıknek, megszőntek, 
illetve adózás alá esnek. Ilyen volt a hideg étkezési utalvány, amely 
megszüntetésre került, valamint a köztisztviselıi ruhapénz, a 13. havi juttatás és 
a kisértékő ajándékutalvány. Csak az internet-használat maradt ingyenes. 
Mindenképpen az új jogszabály szerint kell eljárni és megállapítani a cafetéria-
juttatást. Természetesen az erre vonatkozó szabályzatot is át kell dolgozni. A 
polgármesterre vonatkozó cafetéria-juttatás összegét a képviselıtestületnek kell 
megállapítani. Az illetményalap összege: 38.650.- Ft. A jogszabály szerint a 
cafetéria-keretet az illetményalap ötszöröse és huszonötszöröse között lehet 
megállapítani.  
 
Scheier Zsolt polgármester kiment a terembıl. 
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Hanák Júlia: Számadatok ismeretében szeretnék javaslatot tenni az 
illetményalap 10-szeresére, vagyis 386.500.- Ft-ra. Ez az összeg kevesebb, mint 
a korábban járó juttatások. A részletszabályokat, a juttatás választásának 
feltételeit, formáját, módját a határidıket, elszámolás módját a közszolgálati 
szabályzat szabályozza, mely  a Polgármesterre is vonatkozik. Polgármester úr 
dönti el, hogy üdülési csekket, meleg étkezési utalványt stb. kér. 
 
Feketéné Szabó Erzsébet: Amennyiben ez belefér a költségvetésbe, akkor 
legyen. 
 
Ragó József: Ezt most így megszavazzuk, de lehet még korrigálni? 
 
Hanák Júlia: Ezt már késıbb nem lehet korrigálni. 
 
Papp László: Amennyiben ezt a gazdálkodási elıadók be tudják építeni a 
költségvetésbe, akkor javaslom elfogadni. 
 
Fülöp Lajosné: Javaslom én is elfogadásra. 
 
A képviselıtestület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett az alábbi 
határozatot hozta: 
 
      4./2010.(I.27.) sz. Ök. határozat 
 
      Nagykarácsony Község Önkormány- 
      zatának Képviselıtestülete Scheier 
      Zsolt polgármester részére 387.000.- Ft 
      éves keretösszeget határoz meg a 
      cafetéria-juttatásokra. 
      E határozat mellékletét képezi a köz- 
      szolgálati szabályzat, mely tartalmazza 
      a köztisztviselıkre és a polgármesterre 
      vonatkozó megegyezı részletszabályokat. 
  
      Határidı: 2010. március 1. nyilatkozatok 
             megtételére 
      Felelıs:   Scheier Zsolt polgármester 
 
Scheier Zsolt polgármester visszajött a terembe és megköszönte a képviselık 
döntését. 
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Ragó József: Mikor lesz a településen körzeti megbízott? 
 
Scheier Zsolt: Március 1-jétıl fogja betölteni a körzeti megbízott az állást. 
 
Ragó József: Térfigyelı kamerákat nem lehetne felszerelni a településen? 
 
Scheier Zsolt: Lehet, de ennek anyagi vonzata is van. Amennyiben kéri a 
képviselıtestület, akkor árajánlatokat fogok kérni ezzel kapcsolatosan. 
 
Mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, Scheier Zsolt polgármester az 
ülést bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 

 …………………………….   ………………………….. 
  polgármester      jegyzı 
 
 
 
  
 
 
 
 
 


